
Til Sundhedsudvalget 

Af hensyn til borgernes tiltro til Sundhedsstyrelsen bør dette snarest laves om: ”Ifølge finansloven 

tjener Styrelsen i 2014 297 millioner kroner på gebyrer fra medicinalselskaberne, mens den kun får 

220 millioner fra staten.” 

Sundhedsstyrelsen bør være uafhængig af enhver udefrakommende interesse for at være troværdig. 

Jeg vil gerne orienteres om, om der findes et udvalg, som arbejder med sagen, eller om Etisk Råd er 

blevet rådspurgt i denne sag. Hvis ikke, er det så ikke på tide, at begge dele sker, hvis 

Sundhedsstyrelsen skal bevare sin vaklende troværdighed i befolkningen?   

http://www.b.dk/nationalt/sundhedsstyrelsen-lever-paa-medicinalindustriens-penge  

V.h. Bente Stenfalk, næstformand i Borgerretsbevægelsen 
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